

EXPORTING UR XCELSIUS DASHBOARD

导出你的 Xcelsius 仪表盘

Hi there. In this video, I am going to show you what varies of exporting options you have in Xcelsius 2008. There are varieties of options to which you can export Xcelsius models to formal SWF. So for example, if you have dashboard, ready to export, then you can try one of these export options.

大家好，在这个视频中，我将要给你们展示在 Xcelsius 2008 中的各种输出选项。这儿有各种选项供你把 Xcelsius 模型输出成 SWF 格式。比如，如果你有个仪表盘，准备好去输出，那你可以用这几个中之一的方法。

Go to File, Export, you can either export as standard flash, find there is a SWF file, you can also create Adobe Integrated Runtime file, make sure you have AIR install on your machine, if you don't, it will prompt you, if you connect to Internet gonna install Adobe AIR, then install the dashboard,

打开“文件”，“输出”，你既可以以标准的 Flash 格式输出，也可以点击 SWF 文件，输出 Adobe Integrated Runtime 文件，但是你要确定你电脑有 AIR 的安装程序，如果没有，连上网络时电脑会提醒你安装 Adobe 的 AIR，然后安装仪表盘。

You can also export as HTML, it automatically create SWF file on the HTML PAGE, so that you can host somewhere on your server, web server. You can also export to your Business Objects Platform. When you click on it, it will ask you for credential and sever name, so simply enter it, then you can publish to your InfoView.

你也可以输出成为 HTML 网页，它会自动在 HTML 页面上创建 SWF 文件，所以你就可以在别处的服务器，网络服务器上。你也能输出到你的 Business Objects Platform 上，当你点击它时，它会自动问你的证书和服务器名称，所以只要简单的输入它，你就可以发布到 InfoView 上了。

And another common options like PDF, PowerPoint slide, Outlook and Word, so there is variety of options you have, and if you want to insert some application which can take SWF files integrate, you can export as Flash and integrate to data application which take SWF files have integrate options. So you have a variety of export options in Xcelsius and I hope you enjoy the video, thanks for watching.

另外一个常见的输出选项像 PDF, PowerPoint slide, Outlook 和 Word，所以如果你有大量的选择。如果你要插入一些可以整合 SWF 文件的应用，则可以以 Flash 输出，然后整合到有 SWF 整合的文件数据应用中。所以你在 Xcelsius 中有大量的输出选项，谢谢观看。